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Saksliste   

1.  Runde rundt bordet: 

Roy Arild: intet nytt 

Stian: intet nytt 

Birthe: de kjører lønnssamtaler denne uken 

Hanne: intet nytt 

Elin Mari: intet nytt 

 

2.  Vaktavtalen: møte etterpå med Elin Mari, Fredrik 

Marstrander og Lene Brustad. 

Instruksen er blitt bestemmelse, denne skal godkjennes av 

Øistein. Samme gjelder opplæringsplan. Kun småting som er 

justert. Det er ikke gjort noen større endringer på belastningen 

eller andre ting. Vi skal se videre på hva endringene reelt sett 

utgjør.  

Venter på tilbakemelding fra Mona Brygaard om videre 

arbeid. 

 

3.  Lønnsforhandlinger: Elin Mari, Frank og Hanne har sett på 

behov og innspill fra PTVer om hva vi skal prioritere i 

forhandlingene. Vi planlegger med at Frank, Elin Mari, Roy 

Arild og Hanne er med på forhandlingene i Tønsberg i februar.  

Første innledende møte er onsdag. Vi må lage en plan for 

hvordan vi ønsker gå frem for å oppnå at potten fordeles på 

best mulig måte.  

Har vært gjennom noen 2.5.3 lønnsforhandlinger hvor 3 

personer har fått veldig høyt lønnshopp (20% økning). Vi sloss 

for å få noen hos oss opp et lønnstrinn eller to, mens andre 

deler av organisasjonen får denne typen økning.  

 

4. VAMU: 

Har vært valg, Elin Mari sender ut beskjed til de av våre som 

er valgt inn. 

 

5. IDF-D: 

Første møte blir 9. januar, det er satt av to timer.  

 



Hva er viktigst at vi tar opp med arbeidsgiver? 

- Arbeidsbelastning i distriktene 

- Bemanningsutfordringer 

- Basert på tilbakemeldinger virker det som flere ønsker 

at det skal være mer enhetlig organisering rundt om i 

distriktene.  

- Belastning på distriktene i forbindelse med støtte på 

LIA10 kurs 

- Informasjonsmøter; flere savner de felles plattformene 

vi hadde tidligere hvor det ble gitt informasjon.  

6. Har satt opp medlemsmøter med Starum og SID (Elin-Mari og 

Frank tar dette). Er det andre som har behov, kan man si fra. 

 

7. Oppfordring fra Elin Mari om at vi burde komme med forslag 

til valgkomiteen om vi kjenner noen som kan være gode 

kandidater til å tre inn i de stillingene som er på valg ved neste 

rep.møte.  

 

 

 

 

Hanne Melby 

Sekretær 


